
 

OLAĞAN MALİ GENEL KURUL 

Gündem:  1. Toplantının açılışı 

  2. Saygı duruşu ve istiklal marşı 

  3. Genel kurul başkanlık divanının oluşması 

  4. Faaliyet raporunun okunması ve genel kurulun onayına sunulması 

5. 1.6.11 – 31.5.12 dönemi mali raporun okunması ve genel kurulun onayına sunulması 

6. Dilek ve temenniler 

7. Kapanış 

 

Başkan: KTFF Olağan mali kurulu açıyoruz. Öncelikle tüzük gereği saygı duruşu ve istiklal marşı yapılacak sonra divanın 

oluşumuna geçeceğiz. Sizi bir dakikalık saygı duruşuna davet ediyoruz. Bir başkan, bir divan başkan yardımcısı ve bir sekreter 

gerekir.  

 

Musa Sönmezler  : Divan Başkanı 

İlker Ertemel : Divan başkan yardımcısı 

Hasan Besim : Sekreter 

 

M.Sönmezler: Değerli kulüp başkanları, değerli basın, kulüp temsilcileri, futbol federasyonunun mali genel kurulu toplantısını 

açıyoruz. Gündem gereği 4.maddeye geçiyoruz. Faaliyet raporuna geçmeden önce nisap sağlanıp sağlanmadığını  bir kontrol 

edelim. Sonra da konuşmak isteyen arkadaşlar varsa beşer dakikalık süre vereceğiz ve sonra faaliyet raporuna geçeceğiz. 

 

(Kulüpler çağrılır ve hazır olanlar belirlenir. 27 kulüp hazır) 

 

Şimdi misafir konuşmacıları sırasıyla beş dakikayı geçmemek kaydı ile Spor Yazarları Derneği Başkanı Ogün Gençkaçmaz’ı  

buyurun başkan.  

 

O.Gençkaçmaz: Sayın divan başkanım, sayın federasyon başkanım, koordinatörüm, değerli başkanlar, değerli arkadaşlar. Bu 

fırsatı verdiğiniz için teşekkür ederim. Raporların sunulmasından sonra bekliyordum o yüzden daha tam anlamıyla bakma fırsatı 

bulmadım bakmaya mali rapora ancak her yıl olağan mali genel kurulda son yıllarda önemli mali sıkıntılar baş gösteriyor ve 

burada çok ciddi bir kaos ortamı yaratılıyordu bundan önceki yönetim döneminde.  Raporu incelediğimizde çok önemli bir başarı 

ve ilerleme olduğunu görürüz. Bu anlamda futbol federasyonu yönetim kurulunun yaklaşık işte  2010 kasımdan sonra göreve 

geldiği bu süreç içerisinde bu önemli mali bilançodan gelinen noktayı kutlamak gerekir. Bunun yanında içinde bulunduğumuz 

salon kısa bir süre önce 18-19 gün önce kundaklanmasına rağmen son derece güzel bir yapıya bürünmüş 2. Kat  kurullar 

açısından oluşturulmuş o anlamda da kurumsallaşma ve yapılaşma adına da önemli adımlar atıldığı için bu federasyonumuza 

yakışır bir yapı olduğunu düşünüyorum. Tabi ki faili meçhul olarak bu olayın kalması son derece inşallah kalmaz ama son 

derece gelinen aşamada 18 günlük sürede bu olayın bu aşamaya gelmesi üzücüdür. Her ne kadar inancımız gerek federasyon 

yetkilileri gerek diğer kulüp başkanlarının ve spor camiasının yetkilileri inancımız faillerin yakalanacağı şeklinde olsa da gelinen 

aşamada şu ana kadar bilgimiz dahilinde somut bir gelişme yoktur. Bu futbolumuz adına, sporumuz adına 11 haziranda yapılan 

futbol federasyonuna saldırı bu şekilde kalacak olursa çok uzun vadede çok büyük zarar görecektir. O anlamda inancımızı tam 

yitirmememize rağmen bir sarsıntı içinde olduğunu da ifade etmek istiyorum ve inşallah bu konuda bir ilerleme olur ve en küçük 

olayların banka soygunlarının ve saldırıların bulunduğu bir ortamda bu kadar kameranın gündemde olduğu bir platformda yerde 

bu olayın da faillierinin tutuklanması ve bunun nedeninin tespit edilmesi herkesin de bizim de en büyük arzumuzdur. Bunun 

yanında futbol federasyonun özellikle faaliyetlerine baktığımızda Türkiye ile milli takımlar üzerinde olsun, alt yapılar olsun son 

Kuzey Irak’taki etkinlik olsun bir takım çabalar oluyor. Ancak özellikle kadınlar liginde belirli sorunlar vardır. Bunun aşılması için 

çalışma yapılması gerekir. Mevcut düzenle devam etmeyeceği açıktır. U15 liginde bir atılım olması ve süper lig kulüplerine 

mecburiyet getirilmesine rağmen bu konuda da bazı düzenlemeler olması gerekmektedir. U19 liglerine düzenlenmeler yapılması 

gerekmektedir.   Özellikle U 15 – U19 kadınlar ligi ile ilgili bir anlamda diğer liglerin organize edilmesi ve bu konudaki 



 

eksikliklerin giderilmesini bekliyoruz. Bunun yanında özellikle yabancı futbolcuların sorunları sürüyor. Bu konuda futbol 

federasyonunun bir çalışması olduğunu biliyorum. Mutlak surette futbolculara sözleşme getirilmesi ve belli bir şarta 

dayandırılması gerekir çünkü gelen giden alan ücretini alan veya iştebir alt lige düşen takımların futbolcularında ciddi anomaliler 

yaşanmaktadır. O anlamda futbol federasyonunun bu konularda bu ölü dönem diye tabir ettiğimiz temmuz ayından itibaren 

transfer dönemi de başlıyor tabi hareketlenmeler de var. Bu talimatlar ve alt yapı konusunda adım atması beklentimizdir. Bir de 

eğitim biriminin daha işlevsel bir hale getirilerek gerçek anlamda bölge karmaları ve Türkiye ve 3.ülkelerle bu alt yapı 

organizasyonlarının hız kazanması beklentimizdir. Söz verdiğiniz için teşekkür ederim. Genel kurulun hayırlı olmasını dilerim.  

 

Y.Galip: Sayın kulüp başkanları, sevgili üyeler hoş geldiniz her şeyden önce. Az önce Ogün başkanının da dediği gibi bu 

salonda çok hareketli günler geçirdik geçmiş dönemlerde. Bugün Kıbrıs Türk Futbolu adına hakikatten gurur duydum. Hoş bir 

salon oldu kısa sürede. Hizmete tam anlamıyla cevap verebilecek kapasiteye sahip. Bakış açımız KT Spor Yazarları ile aynı 

doğrultuda aldığım notların hemen hemen bir çoğuna destek veriyorum. Birkaç ekleme yapmak isterim. Buranın kundaklanması 

ile ilgili olarak bugüne kadar bir neticenin alınmaması bizi de endişelendirmektedir. Bunu bir kez daha belirtelim. U 15 – U19 

kadınlar ligi ile ilgili organizasyonlarda bazı eksiklikler tespit ettik. Bunu istişare edeceğiz federasyonla. Bunlar düzeltilecektir. 

Özellikle kadınlar liginin final maçına katıldım. Gerçekten orda bir çok şikayet duyduk. Özellikle biraz ayrıntıya girmek isterim bu 

konuda. Bu tip final karşılaşmalarında katılan takımlara o töreni geçiştirmek biraz eksik bir organizasyon görüntüsü vermektedir. 

Her şeyden önce bir lig maratonunun katılan her bireye o anı ile ilgili olarak bu final anını yaşatabilmesi adına en azından birer 

madalya verilmeliydi. Hakemlere plaket verilmesi lazımdı. Biz faaliyet ve mali raporun çıktığı günden sonra birkaç gün önce 

istedik aldık. İnceledik. Bir çoğunun da sanırım görüşü aynidir. Bu kısa dönem içerisinde bu kadar olanaksızlıklara rağmen az 

eksikliklerle az hata ile bugünlere gelmesi büyük bir başarıdır. Söylemekten çekinmeyeceğim. Hatalar yok mu, var. Onları da 

bulunduğumuz platformda eleştirdik. Alınan kararlarda biraz daha zamana yayarak ve görüş birliği tartışma açarak bu şekilde 

izah edeyim kulüpler birliğine danışarak değil ama görüşü alınarak hareket edilse daha üst kurulda tartışılsa bir elin nesi, iki elin 

sesi derler daha isabetli kararlar, daha az hatalı uygulamalar statüler belirleriz diye düşünüyorum. İlerleyen zamanlarda bunları 

geçeceğiz zaten. Mali konularla ilgili olarak ben tekrar söz almak istemeyeceğim raporların okunmasından sonra. Burada kısaca 

belirttim zaten. Mali konularla ilgili olarak büyük bir başarı elde edilmiştir. Bunu hep birlikte 

 gözlemliyoruz zaten. Genel kurulun hayırlı uğurlu olmasını dilerim teşekkür ederim.  

 

Özel Tahsin: Sayın başkan çok teşekkür ederim. Değerli federasyon, kulüp başkan ve temsilcileri hepinize sevgi ve saygılarımı 

sunuyorum. Gerçekten aranızda olmak çok güzel bir mutluluk. Beni bugüne davet eden federasyon başkanına da teşekkür 

ederim. Ben bugün bir kulüp temsilcisi olsam ve oy kullanacak olsam şunu söyleyim mali raporu aklamayacaktım. Neden 

aklamayacaktım çünkü görünen bir gerçek var. Biz yıllardır hep eksi değer akladık, artıları aklamayacaktık. Bunu da bir espri 

olarak yapayım. Federasyonu kutlamak isterim. Bu rapor hakkında söylenecek en güzel söz bu olurdu. Federasyonumuzu 

kutlamak gerekir. Ayrıca içerisinde bulunduğumuz binanın kundaklanması, yakılması gerçekten hiç de spor adına hoş bir o lay 

değildir. Günümüzde sporun siyasete alet edilmesi çok çok yanlıştır. Milli takımın Kuzey Irak’a gitmesi ve bizi başarı ile temsil 

etmesi gurur duyulacak bir olaydır. Bunları kutluyorum. Bu maçı 15 bin kişi izledi. KKTC’nin varlığından haberdar oldu. Binanın 

yakılması nedeni ilgili genel kurulumuzda bu konu ile ilgili protesto ve kınama kararı almasında önem arzeder. Bu konuda 

gerekli tedbirleri alsınlar. Bu kurul çalışmaya başladığı andan itibaren gerek faaliyetlerini gerekse mali raporla ilgili çalışmalarını 

kutluyorum. Artık kulüplerimiz bu konuda oldukça rahattırlar. Önümüzdeki sezonda da daha iyi bir görev geçireceklerine 

inanırım. Geçmiş sezonda başarılı olan takımları da kutluyorum. Önümüzdeki sezonda tüm takımlara başarılar diliyoruz. 

Hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum. Çok teşekkür ederim. 

 

Mehmet Özbilgehan: Sayın koordinatörüm, divan başkanım, spor dairesi müdürüm, federasyon başkanımız, yönetim kurulu 

üyeleri, kulüp başkanları, basınımızın mümtaz temsilcileri bundan çok kısa bir süre önce burada konuşurken burada kaosu, 

sıkıntıyı konuşuyorduk. Bugün ise güzelliklerden konuşmaya başladık. Kurumsallaşma adına çok büyük yol kat ettiğimize 

inanırım. O da an ve an federasyonun faaliyetlerini yakından izleyen birisi olarak bundan memnuniyet duymaktayım. Gerçekten 

1985 yılında bu kapıdan içeri girdiğimde ve bugünü düşündüğümde takdir edilen bir olay olması gerekir. Başkanı ve ekibini 

cesaretlerinden dolayı kutlamak istiyorum. Camiam adına gerçekten bize sahip çıkması, camiamızın ileriye gitmesi ve KT 



 

futboluna daha iyi hizmet olanakları sağlaması açısından büyük adımlar atıldı. Gerekli girişimler yapıldı.  Önümüzdeki sezon  

kısmetse telsiz hizmete girmesi ile daha az hakem hataları olacaktır. Bundan başkana ve ekibine teşekkür ederim. Gerçekten 

sporumuzun temel taşlarından biri olan hakemlerimiz, gözlemcilerin, saha komiserlerinin sizlere en iyi hizmeti sunmak için 

uğraştıklarını bilmenizi isterim. Bizlere sahip çıktılar. Bu yıl çok tartışılan bir konumda olmadık. Bundan sonra da olmamaktır 

temennimiz. Sizlere laik olmaya çalışıyoruz.  KT futboluna laik olmaya çalışıyoruz. Bize olanakları sağlayan Hasan Başkana, 

ekibine tekrardan teşekkür ederim. Mali kurulun da hayırlı uğurlu olmasını dilerim.  

 

Hüseyin Cahitoğlu: Sayın koordinatörüm, federasyon başkanım, kulüp başkanlarım, spor yazarları ve kıymetli misafirler. Bugün 

mali raporu aklamak için toplanmış bulunuyoruz. Başarılarından dolayı tüm federasyon temsilcilerini, başkanını kutlarım. 

Sorunsuz bir mali olağan kurulu geçmesini temenni ederim ve başarılarının devamını dilerim. Çok teşekkür ederim.  

 

Süleyman Göktaş: Sayın divan başkanı, federasyon başkanımız, kulüplerimiz çok değerli başkanları, basın mensupları, Özer 

abim tabi ki ondan önce sayın bakanımın sevgi ve saygılarını size iletmekle konuşmama başlamak isterim. Kendisinin bugün 

özel misafirleri olduğundan bu genel kurula katılmak istediğini ancak misafirleri ile birlikte olması gerektiğini bana söylemiştir ve 

sizlere selam, sevgi, saygılarını ve başarı dileklerini iletmekle sözlerime başlayım. Genelde sporumuzun özelde futbolumuzun 

tüm faaliyetlerine katılmaya gayret sarfediyorum. Gerçekten de futbola olan özel ilgim nedeni ile zaten içinde bulunduğum görev 

itibarı ile de bir noktadan sonra mesai sonrasında mesaimin büyük bir bölümünü futbola harcıyorum. Futbola olan ilgim beni hep 

buralarda tutmuştur, tutmaya devam edecektir. Siyasi görevlerimiz gelip geçicidir ama futbola olan aşkımız devam edecek. 

Gerçekten tüm konuşmacıların belirttiği gibi kısa süre önce özellikle milli takımımız yurt dışında yaptığı temas sonrasında 

yapılan çirkin hareketin faillerinin bir an önce ortaya çıkmasını ben de temenni ediyorum. Bunun mutlaka polisimiz tarafından 

ortaya çıkarılacağına inanıyorum. Tabi ki futbol her birimizin ortak tutkusu içerisinde hep beraber gidiyoruz. Zaman zaman 

şikayetler oluyor ama kısa süre önceki geçmişle bugünkü durum arasında çok büyük fark olduğunu da hepimiz gözlemliyoruz. 

Bunun devamını diliyorum. Bu arada federasyon yönetiminin bu başarılı grafiğinin daha da üst seviyelere çıkmasını hep temenni 

ediyorum. Bu mali olağan genel kurulun da ülkemize hayırlı olmasını diliyorum. Çok çok teşekkür ediyorum. 

 

Musa Sönmezler: Genel kuruldan biz bir ek madde oluşturulmasını istiyoruz burada eğer müsaade ederseniz faaliyet 

raporundan önce.Bu yapılan saldırıyı kınanması açısından bir madde koyalım buraya ve bunu genel kurula sunalım ve bu işi 

kınayalım. Deklarasyon yayınlansın. Bunu onaya sunalım. Onaylayanlar. Evet oy birliği ile kabul edilmiştir. Toplantının sonunda 

bu deklarasyon yayınlanacaktır. Şimdi gündemin 4. Maddesi olan faaliyet raporunun okunmasına geçiyoruz. Faaliyet raporunu 

sunmak üzere sayın federasyon başkanımız Hasan Sertoğlu’nu davet ediyorum. 

 

H.Sertoğlu:   Değerli arkadaşlar hoş geldiniz. Benim kısa kısa notlarım vardır. Bu notlarla birlikte 2011 yılı faaliyet raporunu 

Mertan arkadaşımızla birlikte resimlerle destekli sunmaya başlayalım. Değerli arkadaşlar bugün federasyona göreve geldiğimin 

19. Ayı.  19 aydır biz bu görevi devam ettirmekteyiz. Bu görevi devam ettirmekle de mutluluk ve gurur duyuyoruz.  İnşallah 

görevimizi sonuna kadar da burada kalırız. Siz bize bu şekilde destek verdiğiniz sürece de biz buradayız. 19 ay boyunca 

gerçekten tüm spor kamuoyunu, basınımız, kulüp başkanlarımız hep bizim yanımızda oldular. Tabi ki aradan çatlak ses çıkmadı 

mı, çıktı. Biz bunları televizyonlarda söylediğimizde de bazı arkadaşların gücüne gitti. Bir kez daha buradan bunu söylemek 

isterim. Eleştiriyi herkes yapabilir, herkesin hakkıdır birilerini eleştirmek. Ama hiç kimsenin hakkı yoktur birilerine belden aşağıya 

vurmaya. Herkes herkesi eleştirecek. Bizi yıllardır kulüp başkanı döneminde, yönetim kurulu dönemlerinde eleştirmişlerdir. Ama 

abık sabık hareketler içine giren herkese de çok büyük tepki korum. Bundan sonra koymaya devam edeceğiz. Biz burada 

gençliğe, futbola  hizmet için buraya geldik. Başka hiçbir niyetimiz yoktur bizim. Bu 19 ay boyunca futbol federasyonunda, 

futbolda nelerin değiştiğini herkes gözlemlemektedir. Benim bir şey söylememe de gerek yoktur. Bu genel kurul bittiğinde tüm 

arkadaşlardan ricamdır bu basamaklardan üst kata çıkın, üst katı gezin. İnin aşağıya bir tür atın federasyonun etrafında. 19 ay 

önce bu federasyonun durumu neydi, 19 ay sonra ne hale geldi. 19 ay önce biz gelmeden bu federasyonun gelirleri gene 

ayniydi. Değişen bir şey vardır mali raporu arkadaşımız sunacak 400 kusur milyar lira bu yıl gelirimiz arttı. Nasıl arttı ağladık  

devamlı borcumuz var, bina yapacağız. 100 ondan, 70 ondan, 80 ondan artırdık. Bu sene böyle bir artış olmayacak gerileme 

olacak çünkü binamızı yaptık, şeyimizi yaptık kimseye gidip da deyemeyeceğiz artık eski döneme geri döneceğiz. Ama eski 



 

dönem da bu futbol federasyonunun çekip çevrilmesinde, faaliyetleri sürdürmesinde yeterliydi arkadaşlar. Bundan önceki 

dönemlerde bu paraları har vurup harman savuranları da buradan bir kere daha kınarım. Gençliğin parası, bizim paramız, sizin 

paranızdır bunlar. Geçmiş sezonda mevcut yönetim kurulu ilk sezonumuzdu biz geldik yarı buçuk sezonda geldik. Daha sonra 

geldik plan programımızı yapıyoruz. İlk sezonumuz geçen yıldı. Bana göre de geçen yıl çok keyifli ve kaliteli geçti. Hep yukarıda 

hem aşağıda. Son haftalara kadar şampiyonluk yarışı üst küme düşme yarışı, federasyona gayet heyecanlı 1. Lig da 2. Lig da 

geldi gitti. Hatalarımız oldu. Bu hatalarımızı minimuma indirmek için de elimizden gelen gayreti her zaman gösteriyoruz bundan 

sonra da göstereceğiz. Tabi ki liglerimizin devam etmesi ile birlikte bir çok faaliyet gerçekleştirdik. Neler yaptık. Colin Kazım’ı 

ülkeye getirdik. Eski futbolcularla kendi çocuklarımızın kaynaşmasını sağladık. Çok keyifli finaller oldu. Liverpool’un efsaneleri 

bölge karmalarına 3 günlü Girne 20 Temmuz Stadında akademik eğitim verdi. (Faaliyet raporu okunur) U 15 ligimizde bütün 

masrafları, hakemi ve diğer şeyler federasyona aitti. Kulüplerimiz hakem parası ödemedi. Ödemeyecek de lig devam eder. 

Mecbur olmamasına rağmen 17 takımımız da ekstradan bu lige katıldı ve bu lig 31 takımın işte gruplar halinde halen daha 

oynanıyor 3 haftası kaldı. Bu bana göre yeterli değil. Fakat sevindirici olan ülkemizdeki anlayış alt yapılara yatırım, gençlerin 

biraz daha ön plana çıkması yavaş yavaş yani beynimizde kazılıyor. İnşallah önümüzdeki yıllarda bunun önemini daha da 

kavrarız. Her paranın geriye dönüşü vardır. (Rapor okunur) Bize sponsor olan tüm şirketleri (şirketler okunur) bu firmalara çok 

teşekkür ederim. inşallah sponsorluklar artarak devam eder. Yine girişimlerimiz sonucunda sınırüstü köyünde federasyonumuza 

100 dönüm arazi tahsis yapıldı. Bu araziyi futbol federasyonumuza verilmesinde bakan Nazım Çavuşoğlu elini taşın altına 

koydu. Ona da buradan çok teşekkür ederiz. Önümüzdeki yılın futbol federasyonu açısından tüm yatırımları buraya gidecektir. 

Biz yönetim kurulu olarak böyle bir karar aldık ve sizinle bunu paylaşmak istedik. Buraya proje yapıp temel atmak istiyoruz. 

Temeli attıktan sonra bu parayı bir şekilde buluruz. Türkiye’ye gidip buluruz. Buradan buluruz ama önce biz ilk adımı atmamız 

lazım. Güzel bir proje hazırlayıp bir temel atmamız lazım. Ondan sonrası gelir. (Rapor okunur) Ben şölenden sonra bunu 

televizyon programında da söyledim. Bu kadar keyifli, bu kadar güzel, bu kadar seyirci önünde olması beni çok mutlu etti. Bir 

yerlere geldik ama ligin açılmasında bu U 13 karması yapmak isteriz. Bunun için çalışmalara başladık. Yine federasyonumuza 

çok çağdaş teknolojik bir VEB sayfası kurduk. Ortalama günde 1000 kişi bizim sayfayı ziyaret eder. Bazı gün daha fazla yani 

ortalama 1000 kişi bu sayfaya giriyor. Kulüplerimiz transfer edeceği futbolcuların isimlerini girsin son yıllarda kaç maçta ilk 11’de 

oynadı, kaç maçta daha sonradan girdi, kaç tane gol attı, kaç tane sarı kart gördü, kaç tane kırmızı kart gördü tüm futbolcuların 

bilgileri o sayfada mevcuttur. Antrenörlerin ve kulüp başkanlarının işini de bir hayli kolaylaştırmıştır bu sayfa. Tabi ki bu sayfa şu 

anda Türkçe olarak hizmet veriyor. Önümüzdeki günlerde çalışmasına başladık teklifler almaya başladık. Bu sayfayı İngilizce de 

hizmet vermesi gerekiyor. Çok kısa bir süre sonra da bunun İngilizce olarak da hayata geçireceğiz. (Rapor okunur) Türkiye A 

milli takım teknik direktörü Abdullah Avcı federasyonu ziyarete geldi. Alt yapılarla ilgili çok iyi çok güzel çalışmalar görüşmeler 

olmuştur. Önümüzdeki dönemde de inşallah yaptığımız toplantıların meyvesini alacağız. Beşiktaş’ın başkanı bizi ziyarete geldi. 

Çok eski bir çok başkan vardır burada. Türkiye A milli takım teknik direktörü ve Beşiktaş başkanı ne zaman geldi federasyona. 

Gelmedi arkadaşlar. Ama bu adamların devamlı gelmesi lazım. Beşiktaşın başkanı federasyona girdiğinde ve oturduğunda daha 

sonra başbakana girdik ve böyle dedi başbakana “Sayın bakanım kusura bakmayın dedi söyleyeceğim. Sizin bakanlık 

binalarınızdan çok daha keyiflidir federasyon binası” dedi. Bunu söylemem lazım dedi. Bu bize gurur verdi. Bu federasyon 

benim değildir. 48 tane kulübündür. Tüm gençliğindir bu federasyon. Önümüzdeki günlerde de daha da üst seviyelere 

çekeceğiz. 7 mayıs tarihinde Jeroma Champagne’yi adaya getirdik. Bu arkadaş Fransız bir diplomattır. Bu işleri en iyi bilen b ir 

kişidir. Güzel görüşmeler oldu. Kendisini gezdirdik. Son gün de buluştuk toplantılarımızı yaptık. Danışmanlık yapmayı bizimle 

kabul etti. Bir yıllık danışmanlık anlaşması yaptık 1 eylülden geçerli olmak üzere. 1 eylülde tekrar faaliyetler canlanır. Çok kolay 

bir iş değildir bu iş fakat bu defa bu işi çok ciddiye alan, bu işe çok inanan bir federasyon yönetim kurulu vardır. Bu yönetim 

kurulu arkasında da 48 tane kulüp başkanı, basın vardır. Çok güçlüyüz. Bu kez çok kolay teslim olabilecek bir pozisyonumuz 

yoktur. Geçen defayı hiç açmayacağız. Geçen deva Cenevre’den teslim olarak geldik buraya. Bu defa böyle bir şey asla 

olmayacak. Stratejik hata yapmayacağız. Her şeyi yavaş, derinden halletmek için çalışacağız. Önümüzdeki hafta da KOP’un 

başkanı ile yemeğe gideceğiz Sayın Falyalı ayarladı. Son yıllarda ülkemiz açısından futbolumuz açısından kara leke olan 

federasyona yapılan bu saldırıya gelelim. Maddi olarak güçlü hale gelip güçlü olarak gitmekti önemli olan. Son dönemde yurt 

dışı ile ilgili çalışmalarımız başladı. Kuzey Irak’a davet aldık turnuva için. Dışişleri Bakanlığına, TC Elçiliğine ve Başbakanlığa 

yazdık. Hepsinden yazı geldi katılabilirsiniz. Katılmadan 15 gün önce TC Elçiliğine bizzat gittim böyle bir yazı geldi biletleri 

keseceğiz, bir aksilik olmasın. Türkiye Dışişleri ile konuştu geldi, çok memnum oluruz giderseniz, gidebilirsiniz.  Gittik orada çok 



 

güzel bir karşılama oldu. Basın ordusu vardı müthiş. İngilizi, Alamanı herkes orda. Bir hafta orada kaldık. Giderken final 

oynamaktı emelimiz. Ona da ulaştık. Finali oynadık 2-1 kaybettik sorun değil. Ne yaptık. Memleketi tanıttık. Şimdiye kadar kimse 

bu kadar bu memleketi tanıtmadı. İndik havaalanına KKTC bayrakları her tarafta. Ben girerkenden şok oldum. Herkes sorar 

kimdir falan. Yani televizyonlarda hep canlı yayın 3 televizyon canlı yayın yaptı. Spor yapmaktan başka bir amacımız yoktu. 

Fakat ne oldu bu arada bu bir buçuk ay boyunca milli takımı oluşturan tüm herkese yönetim kuruluna, teknik ekibe, futbolcu 

arkadaşlarıma, malzemecimiz Lemi’ye, herkese teşekkür ederim. Bir buçuk ay mükemmel bir hazırlık dönemi, kamp dönemi 

geçirdik. Çok güzel oldu. Bana göre final oynadık kaybettik bir şey değil. Futboldur bu, spordur. Her şey olur. Fakat Pazar günü 

geldik 13 gün yurt dışında hayatımda ilk defa yurt dışında kaldım bu kadar süre. Kalamam. Sokar beni ille gelecem memlekete. 

Geldik 48 saat da uykusuz. Çoluk çocuk yattık. Sabahtan kapı çalar. Dedik ne oldu gel da federasyonu yaktılar. Dedik nasıl be. 

Bazı geri zekalılar, gıt zekalılar, küflenmiş beyinlerdir bunları yapan. Bunlar bu ülkede hiçbir zaman prim yapamayacaklar. 

İstediklerini yapsınlar. Bugün 16.gündür burada yaktılar. Çok daha kaliteli, bak geçen defa salonumuzda paramız da kalmadıydı 

klimaları yeni takamadıydık. Camları yapamadıydık. Bu defa onları da yaptık. Gelsinler gene yaksınlar görelim bakalım. Tabi ki 

bizi bu tip şeylerle asla hiç kimse korkutamaz. Çıktığımız bu yoldan asla geri dönmeyeceğiz. Biz ülkemizin tanıtımı için bu 

adımları atıyoruz. Gençlerin spor yapması için bu adımları atıyoruz arkadaşlar. Bu olayda bizi arayan, ziyaretimize gelen, 

hatırımızı soran, yüreği bizimle olan gerçek dostlara çok teşekkür ederim. bunlar için sizden bir alkış istiyorum. Çok teşekkür 

ederim. fakat bazı tipler de vardır çok dost bilirdik kendilerini. Ne aradılar, ne sordular. Bizi gördüklerinde bile görmemezlikten 

geldiler. Tabi ki bu tavırlar nedir arkadaşlar, bu tavırları  bu olayı onaylar tavırlardır bunlar. Ben bunu böyle kabul ederim.  Bu 

tipleri de şiddetle buradan protesto ederim. Başka bir şey söylemeyim çünkü topuzun ayarı kaçmasın. Şimdi bazı arkadaşlar 

soracaktır kimdir bu tipler. Bir tanesini söyleyeceğim size. Çatlarım söylemezsem. 19 aydır geldi 19 aydır son bir yıldır bir kavga 

var bu memlekette. Hatta birkaç kulüp başkanı aradı sordu bana ne işin var da durdun şimdi MOK ile uğraşın. KTFF’nin 48 tane 

kulüp temsil eder. Başka biri temsil edebilir mi, var mı böyle bir mantık. Toplayım ben mahalleden ahbaplarımı, getireyim 55 kişi 

üye yapayım buraya. Siz kaldırın 48 kişi ellerinizi, 55 kişi de ben kaldırayım. 500 sene kimse beni atamaz buradan. MOK 32 

tane spor federasyonu MOK’a üyedir. 45 tane de Eyüp Hoca’nın arkadaşları var. Bazı spor hocaları arkadaşlarımız var üye. 32 

futbolcu spor federasyonun hepsi birden red etse diğerleri el kaldırır, geçer. Biz bu düzene karşıyız. Bizim kendimizin söz sahibi 

olmadığı genel kurula hiçbir zaman katılmadık. Katılmayacağız da. Yasal olarak mecburuz üye olalım. Bu yasaldır. Evet biz 

üyeyiz şu anda ancak hiçbir faaliyetine katılmıyoruz. Ama biz MOK bizim üstümüzde bir kuruluş. Bakanlıklara gidip millet 

vekiline gidip beni şikayet ederler her yere ama bir telefon açıp geçmiş olsun demezler. Eyüp Hocam birkaç daha arkadaş bir 

torba da para kaparlar. Moldovya’ya kazıklı voyvoda panayırına gittiler. Sokak panayırı. Adı da Kazıklı Voyvoda Panayırı. Sonra 

da Avrupa şampiyonu olduk diye geldiler ve gezdiler söylediler. Bu arkadaşlara neden söylerim geleceğim onlara. Arkadaşlar, 

önümüzdeki dönemde bu MOK ile bizim kavgamız büyüyerek devam edecek, devam etmesi lazım. Eğer biz geleceğimizin 

ipotek altına alınmasını istemezsek bunu devam ettireceğiz. İsterse Eyüp hoca 500 sene başkan olsun. Geçmiş yıldan bu yana 

arkadaki hakemler derneğine çok güzel bir tadilat gerçekleştirdik. Yine bu salonu saymayalım. Bu salonu yeni yaptık. Bunun 

üzerine çok güzel kaliteli bir kat daha çıktık. Bir odamızı da kulüpler birliğinin emrine veriyoruz. Kulüplerimiz özellikle Lefkoşa 

dışından gelen kulüplerimiz buralarda görüşmesi varsa, işi varsa üst katta bir odamız onlar için hazırlanacak. Şu anda bitmiştir. 

Mobilyası kaldı. Önümüzdeki günlerde 85-90 bin TL paramız vardır onları alacağız. Biraz borcumuzu ödeyeceğiz. Telefonu ile 

bilgisayarı ile her şeyi ile onların hizmetine vereceğiz. Kahve, çay her şey var. Sevgili kulüp başkanları ve yönetici arkadaşlar, 

bu tadilatların tabi ki olmasında Sayın Bakana da teşekkür ederim. Sayın Kemal Dürüst’ün de katıları oldu. 100 milyarı ondan 

aldık. 25 milyar da sonra verdi. Büyük katıları oldu. Birliğimizi ve beraberliğimizi kimse bozamaz, buna izin vermeyiz. Bugün çok 

keyif aldım. Herkesin gözlerinin içinde tüm arkadaşların birlik ve beraberlik içerisinde olduğunu görürüm. Bu birlik ve beraberlik 

olduğu sürece biz ülkede çok büyük bir güçüz. Bu gücümüzün biz farkındayız. Lütfen başkaları da farkına varsın. Çok teşekkür 

ederim. 

 

M.Sönmezler: Faaliyet raporunu dinlediniz. Rapor ile ilgili söz almak isteyen var mı? Yoksa bunu biz oylarınıza sunalım. Var mı? 

Yok. O zaman genel kurulun onayına sunarım faaliyet raporunun aklanmasını. 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.  

 

Şimdi mali raporun okunmasına geçilecektir.  



 

 

Demir Adanır: Öncelikle KTFF 1.6.11 – 31.5.12 tarihli faaliyet mali raporu bilginize sunarım. İlk sayfada bakımsız dış denetim 

raporumuz var. (Okundu) 

 

M.Sönmezler: Söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre oylarınıza sunarım. 

Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Son maddemiz dilek ve temenniler kısmıdır. Konuşmak isteyenleri liste yapalım.  

Konuşmak isteyenler.  

 

Nazım Ced: Öncelikle biraz önce başkan eskilerden bahsetti. Ben de kendimi eski olarak gördüğümü belirtmek isterim. Ben de 

başkan olarak 7.döneme girdim. Geçmiş dönemlerde biz bu salonda çok bulunduk. Özellikle geçmiş dönemde çok kavgaların 

yaşandığı, tartışmaların yaşandığı genel kurullar gördük. Bu yıl değerli gerçekten gurur duydum başkanımızı ve yönetim 

kurulunu bu güzel tabloyu bize sundukları için canı gönülden kendilerini tebrik ederim. gerçekten bir bakkalın veresiye defteri 

görünümünden federasyona çağ atlatılmış bir görünüme büründüğü için orada bütün yetkilileri, başkanı ve yönetim kurulunu 

tebrik ederim. Katkı koyanlara teşekkür ederim. yalnız tek değişmeyen bir şey var. Bu genel kurul bittikten sonra herkes kend i 

kulübü ile ilgilenmeye başlayacak.  Ben 2.lig kulüpler için bir şey söylemek isterim. Batı ve doğu kulüpleri adına. Değişmeyen 

tek şey var. Kulüplerin görüşü alınmadan bir takım kararların alınması. Maalesef bizim ligde statünün değiştiğini basından ve 

işte çok başarılı olan internet sitesinden öğrenmekteyiz. Bu da bizi bayağı üzmektedir. Başkanımızdan ve yönetim kurulundan 

ricamız alınacak olan kararlardan bizlerin de görüşlerini almalarını bizim görüşlerimiz alınırsa gerçekten çok mutlu oluruz. Bir de 

ligin statüsünün değişeceğini öğrendik 2.lig kulüpleri olarak biz buna şiddetle karşıyız. Takım sayısı azaltılacak diyor. Yani 

geçmişte de bunları yaşadık. Yani 14’e düşürelim işte kulüplere yapılacak katkı azalsın diyedir herhalde. Biz ayni şekilde devam 

etmesi taraftarıyız. Bugün Denizli’nin çıkıp te Dipkarmaz’a gidip maç yapması bize bayağı külfet getirir. Madem ekonomik kriz 

var ve bundan devamlı bahsediliyor. Bu da maddi açıdan bizi etkileyecektir. Sanırım tüm arkadaşlar da benim görüşümdedir. 

Ayni statünün devam etmesini temenni ederim, saygılar sunarım.  

 

Y.Galip: Fazla söze gerek yoktur. Yıllardır bu salonda çok vakit geçirdik. Gergin, stersli dakikalar yaşadık. İlk kez Sertoğlu’nun 

en sert eleştirilerinin yapıldığı anları takip ettim. O anlarda bile bizde bir rahatlık vardı. Bir gevşeklik vardı. Stersten, gerginlikten 

uzak hatta kahkahalar ile bile gülebildik. Böyle bir ortamın yaşatılmasına tabi ki başta kulüp başkanları olmak üzere sayın 

Sertoğlu ve yönetiminin büyük katkısı var. Herkese teşekkür ederim. faaliyet verimizi izledik. Zaten birlikte yaşadık bu süreçleri. 

Bunların daha ileriye götürülmesi adına faaliyetlerin devam edeceğinden eminim. En büyük açığımız zamanında dile getirdiğimiz 

gibi dış temastı. Burada da biz temasla ilgili olarak bazı bilgiler aldık başkanımız az önce arz etti. Dış temasla ilgili ve bu KT 

gençliğinin en doğal hakkı olan spor yapma özgürlüğünü ambargoları üzerimizden kaldırmak adına gerekli olan tüm adımları 

atmamız gerekir. Bunun da böyle olacağından eminim. O yönde işaretler alıyoruz. Faaliyetlerle ilgili olarak bir çok 

yapılandırmaya gitti federasyon herkesin bundan haberi vardır. Liglerin statüsünün yeniden belirlenmesi, düzenlenmeler, fikstür 

ayarlamalarından tutun da önümüzdeki sezon hakemlerin atamalarına kadar yapılacak olan her faaliyette, her adımda çok 

dikkatli davranılmasını diliyorum. Bazı konularda özellikle statüler konusunda daha geniş platformda tartışarak aceleci 

davranmayarak daha isabetli adımlar atılmasını diliyorum yeni dönemle ilgili olarak. Bir kez daha genel kurulun uğurlu olmasını 

diler, önümüzdeki sezonda da tüm başkanlara özellikle başkanlara ve başkanların altında faaliyet gösteren yönetim kurullarına 

başarılar dilerim. Bu ülkedeki futbolun buralara getirilmesinde en büyük pay vefakar, cefakar başkanlarındır. Bunu ben bizzat 

yaşadım. Yıllarca yöneticilik yaptım. Sıkıntıları gayet net farkındayım. Önümüzdeki dönemde bunların giderilmesi için elimizden 

gelenin fazlasını yapmak için çalışacağız. Başta her yerde söylediğim gibi devlet katkıları olmak üzere. Bu çok tartışıldı daha 

önce bundan sonra inşallah tartışmayız. Daha ne kadar çok devletin futbola katkı koyacağını tartışırız. Yoksa protokolların 

kaldırılması, katkının kesilmesi meselelerini bunları unutmamız gerekir. O ortamı da elde edeceğimize inanıyorum. Eskiden 

Aslan Bıçaklı söylerdi. Bugün yoktur. Onun yokluğunda ben söyleyim. Ben hatırlatayım. Bu devletin görevidir. 60 ve 61. Madde 

açıkça ifade eder. Devlet bu olanağı yaratmak zorundadır. Dolayısıyla bu olanağın yaratılmasında biz sadece aracıyız. Biz 

gönüllü neferleriz. Futbol aşıklarıyız. Bundan dolayı futbola katkı koyuyoruz. Bir anlamda devlete yardımcı oluyoruz. Dolayısıyla 

2 buçuk milyon, 2 buçuk trilyon tartışmalarını bir yere bırakalım. KT futboluna düşen pay bugün için minimum 7 buçuk 



 

milyondur.  Bu katkıların artırılması için de atımlar atılacağını, bundan ifade etmek isterim. Federasyonun gelirleri ile ilgili olarak 

elbette bu kadar giderin ve bu kadar harcamanın altından çıkabilmek için bazı önlemler almıştır Sertoğlu federasyonu ama 

federasyon gelirlerini kısma yönünde adım atmak yerine kulüplerin gelirlerini ve federasyon gelirlerini artıracak adımlar atmak 

durumundayız. Bu bakış açısını da değiştirmek zorundayız diye düşünüyorum. Yoksa işte katılardan %10 vardı o kalksın mı 

kalkmasın mı, lisans paraları öyle olduydu, böyle olduydu elbette ufak tefek ayarlamalar yapılacaktır. Bazı kulüp başkanları ile 

sohbetim oldu. Önümüzdeki sezon için minikler U 14 – U 15 ile ilgili olarak lisanslar, lisans tazelemeleri, alınan paralar onlarda 

ayarlar yapılabilir. O olanaklıdır. Tazelemesi, doktor raporları. Doktor raporları ile ilgili özellikle 12 yaş grubu, 13 yaş grubu olan 

şu anda standart olarak federasyon tarafından istenen raporlar dışında onları bir tarafa bırakıp eğer mümkünse bu çocuklar için 

zaten çocukların devamlı göründüğü doktorlar var, aile doktorları var. O mümkünse aile doktorundan gelecek olan bir rapor ile 

onu geçiştirebiliriz ve kulüplerin masraflarını da düşürebiliriz diye düşünüyorum. Bunları federasyon ile istişare edeceğiz. Genel 

olarak baktığımızda, kulüplerin gelirlerini ve federasyon gelirlerini artırıcı adımlar atmak için durumu zorlamalıyız diye 

düşünüyorum. Herkese teşekkür ederim.  

 

M.Sönmezler: Transfer konusunda bir şeyler söylemek ister başkanımız. 

 

H.Sertoğlu: Yaşadığımız tartışmalar var. Transferin süresi ne kadar olacak. Bir çok kulüp başkanının bu konuda görüşü var 

transferin süresinin ne kadar olması kulüp başkanlarının elinde.  Geçen yıl yine burada bu tartışmayı yaşadık. Buradan bir karar 

aldınız. Ben de size dedim ki bu size yetmeyecek geleceksiniz başkan uzat diyeceksiniz kavga edeceğiz. Çünkü hiç hoşuma 

gitmeyen bir şey açıklanan bir şeyin değişmesi. Yok yeter yeter. Nitekim dediğim oldu geldik ve uzattık. O nedenle iyice 

düşünün. Bu yıl transferi bizim gibi küçük toplumda transferi çok uzun tutmak kar getirmez. Açık söylerim ben size. Karımıza 

değildir. Bana göre transfer süresini kısa tutup liglerin açılmasına çok kısa bir süre kala bir haftalık işte kadrolara giremeyecek 

artık belli olan futbolcuların kiralık olarak gidebilmesine olanak sağlayacak bir kiralık transfer dönemi açılması bana göre en 

uygunudur. Buradaki kararı yine kulüp başkanları, yöneticileri verecek. Bu konuda önerisi olan varsa söylesin burada bir karar 

almamız lazım. Mecburuz koymaya onu. Şimdi çocuklarını herkes alır 22-23 kişi kampa gider hazırlık maçlarını yapar. Belli olur 

ki 3-4 adam kadroya alınmayacak ne olacak o çocuklar. 

 

H.Falyalı: Bu süreci sabitleyip ne uzatıp, ne kısaltmak lazım. Çünkü neden hem futbolcular üzerinde, hem kulüp yöneticileri 

üzerinde bazı arkadaşlarımızın futbolcularla temasa geçmesinden dolayı kulüpler büyük sorunlar yaşar.  

 

H.Sertoğlu: Ben bir öneri yapayım. Kulüpler ne zaman kampa gider. Ağustosun 10’undan sonra doğru mu? Yani gidene kadar 

da kadrolarını aşağı yukarı belirlemeleri lazım. Bana göre 2 temmuz – 10 ağustos, 38 gün bu memleket için fazladır bile. Tabi ki 

siz başka öneri varsa 

 

H.Besim: Ben şunu önermek isterim. Şimdi yanılmıyorsam 27 eylülde maçlarımız başlar. 1. Ve 2. Ligden bahsediyorum. Şimdi 

hepimiz sezonu aşağı yukarı programladık. Temmuz ayı içerisinde bütün süper lig takımları yani 1. Lig temmuz ayı içerisinde 

hepimiz sezonu açacağız. Sezonu açarken antrenörünüzü belirlersiniz, takımınızı belirlersiniz şimdi siz takımı belirlersiniz 

kurarsınız ama bir taraftan da transfer devam eder. Peki teknik direktörümüz, antrenörümüz hangi futbolcuyu kadroya monte 

edecek, hangi futbolcuyu çıkaracak bilemezken bir önceki yıl yapılan bir yanlış uygulama 3.haftaya kadar transfer devam etti. 

Şimdi teknik heyet kadroda büyük sıkıntı yaşar. Benim önerim şudur. Temmuz ayı içerisinde madem ki bütün takımlarımız 

sezonu açıyor o açılış karesinde transferi bitirmemiz lazım. Hangi futbolcumuz olacaksa o fotoğrafta yer alsın. Yani açmayalım 

sezonu da onu aldıydık, onu sattıydık da devam edelim. Benim önerim başkana yakın bir öneridir. Pazartesi 2 Temmuz itibarıyla 

başlar 30, 31 temmuz itibarıyla bence bitsin. Bir diğer sakınca da şudur be arkadaşlar. Şimdi hepimiz aile sahibiyiz. Sonuçta 

tatile gireceğiz. Biz yöneticiler hiç tatil yapmayız. Bu transfer devam ettiği sürece de yine tatil yapamayız. Yok onu aldıydık, yok 

onu sattıydık yine tatil yapamayız. Benim önerim şudur. 1 temmuz – 31 temmuz veya 1 ağustos. Bir de yabancılar konusu 

vardır. Bir hafta süre de kiralık olsun.  

 

H.Sertoğlu: Yabancı transferinin sezonu kiralık dönemine kadar tutacağız.  



 

 

M.Sönmezler: 2 öneri vardır. Biri başkanın yaptığı öneri 2 temmuz – 10 ağustos ve Hasan arkadaşımızın yaptığı 2 temmuz  - 31 

temmuz arasıdır. Transfer ile ilgili 2 temmuz – 10 ağustosu onaylayanlar. (12 kulüp) 2 temmuz – 31 temmuzda bitmesini 

onaylayanlar. (3 kulüp). Diğerleri de çekimser. Başkanın önerdiği 10 ağustosa kadar olan süre geçerlidir.  

 Genel kurulumuz sona  ermiştir. Biz burada divan olarak bu başarılı yönetimin devam etmesini ve kulüplerin 

federasyona sahip çıkmasını rica   ederim. Herkese hayırlı, başarılı bir sezon dilerim.  

 

 

 

Musa Sönmezler      İlker Ertemel    Hasan BESİM 

  Divan Başkanı      Divan başkan Yardımcısı                 Divan Sekreteri 

 

 

 

 

Tarih: 30.6.2012 

Saat: 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


